
 

 

                                                                                                                                                                               
Број/Broj: 01/а-50-1-15-82/10 
Сарајево/Sarajevo, 28. 07. 2010.  
 
 

З А П И С Н И К 
  са 82. сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине,  
одржане 28. 07. 2010. године 

 
 Сједница је почела у 10 часова. Присуствовало је 38 посланика.  

Оправдано су одсуствовали: Милица Марковић, Салко Соколовић, Златко 
Лагумџија, Бранко Докић и Јерко Иванковић-Лијановић. 

 Из Савјета министара БиХ сједници је присуствовао министар безбједности 
БиХ Садик Ахметовић. 

Из међународних организација сједницу су пратили представници: Делегације ЕУ у 
БиХ, ОХР-а, ОЕБС-а, ЕУСР-а, британске амбасаде, америчке амбасаде и Центара 
цивилних иницијатива. 
 У оквиру претходних питања, предсједавајући је информисао Дом да је 
Централна изборна комисија БиХ, 26. 07. 2010. године, доставила Дому Одлуку о 
престанку мандата Сави Ерићу и додјели мандата сљедећем квалификованом 
кандидату с листе политичке странке СДС - Српска демократска странка, а то је 
Љиљана Милићевић. Љиљана Милићевић је 26. 07. 2010. године потписала изјаву о 
прихватању мандата. Предсједавајући је позвао гђу Милићевић да дā свечану изјаву 
како би преузела посланичка права и обавезе, што је и учинила. 

Након тога Саво Ерић кратко се обратио Представничком дому. Предсједавајући 
му је на крају захвалио на досадашњем раду у Представничком дому Парламентарне 
скупштине БиХ и коректној сарадњи те му пожелио успјех у будућим професионалним 
и приватним активностима. 

Предсједавајући Лозанчић кратко је упознао Дом са измјенама и допунама 
дневног реда, након чега је отворио расправу о предложеном дневном реду. 

У расправи су учествовали: Денис Бећировић, Бериз Белкић, Лазар Продановић, 
Садик Бахтић, Момчило Новаковић, Шефик Џаферовић, Мирко Околић, Славко 
Јовичић, Адем Хускић, Ремзија Кадрић, Драго Калабић, Винко Зорић, Екрем Ајановић, 
Хусеин Нанић, Сефер Халиловић, Азра Хаџиахметовић, Милорад Живковић, Халид 
Гењац, Селим Бешлагић, Жељко Кузмановић и Азра Алајбеговић. 
 Драго Калабић предложио је да се у дневни ред уврсти тачка под називом – 
Потврђивање аутентичног превода Општег оквирног споразума за мир у БиХ на језике 
у службеној употреби у БиХ.  

Жељко Кузмановић затражио је од службе обезбјеђења да му достави списак 
свих присутних сједници Дома, те гдје и на који начин је извршена идентификација 
присутних и да ли су сви присутни обучени у складу са Кодексом понашања посланика 
и делегата у Парламентарној скупштини БиХ, након чега је направљена пауза од 50 
минута. 
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Након завршене паузе, Жељко Кузмановић констатовао је да није добио 
тражене податке. 

Драго Калабић предложио је да се Дом изјасни о томе да ли су стечени услови 
да се сједница настави. Тражио је паузу у трајању од пет минута. 

Након завршене паузе, Драго Калабић образложио је разлоге за тражење паузе. 
Рекао је и то да су, према његовим информацијама, у Бијелу салу ушле особе које се 
нису идентификовале према правилима Парламентарне скупштине БиХ. 

Паузу у трајању од 10 минута затражио је и Денис Бећировић. Након што је 
пауза завршена, Денис Бећировић је образложио разлоге тражења паузе. 

Бериз Белкић је дао паузу од 10 минута. Након што је пауза завршена, 
предсједавајући Нико Лозанчић упознао је Дом да је у међувремену одржана сједница 
Колегијума Дома као и Колегијума Дома у проширеном саставу, те да је Колегијум 
Дома предложио, а Колегијум Дома у проширеном саставу једногласно прихватио 
скраћени дневни ред 82. сједнице Дома. Напоменуо је и то да је став Колегијума Дома 
у проширеном саставу да се не отвара расправа о новом дневном реду а да сви 
посланици који су жељели постављати посланичка питања то ураде у писаној форми 
без усменог образлагања. Такође је обавијестио Дом да ће се све тачке које су биле 
планиране за данашњу сједницу уврстити у дневни ред 83. сједнице Дома планиране за 
01. 09. 2010. године. 

 
 За 82. сједницу Дома усвојен је измијењени  
 

    Д  Н  Е  В  Н  И     Р  Е  Д 
 

1. Усвајање Записника са 81. сједнице Представничког дома; 
2. Потврђивање Одлуке о упућивању припадника Оружаних снага Босне и Херцеговине 

у мисију Снаге међународне безбједносне помоћи (ИСАФ) у Исламску Републику 
Авганистан; 

3. Именовање члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и 
Херцеговине из хрватског народа, материјал број: 01,02-50-3-916/10 од 12. 07. 
2010. године (Ранг-листа Регулаторне агенције за комуникације БиХ); 

4. Именовање чланова у Стручну комисију ДТТ Форума, материјал број: 01,02-29-
919/10 од 13. 07. 2010. године (материјал Министарства комуникација и 
транспорта БиХ); 

5. Измјена у закључку Представничког дома са 76. сједнице, одржане 21. 04. 2010. 
године, поводом задуживања замјеника министра безбједности Мије Крешића 
да обавља дужност вршиоца дужности директора Агенције за превенцију 
корупције и координацију борбе против корупције; 

6. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Републике Србије у 

области образовања, културе и спорта, 
б)  Споразума о економској сарадњи између Министарства спољне трговине и  
      економских односа БиХ и Министарства индустрије и трговине  
      Чешке Републике, 
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                    ц)   Споразума између Босне и Херцеговине и Чешке Републике о размјени и  
                           обостраној заштити тајних података, 
                 д)  Споразума о финансирању између Босне и Херцеговине и Међународне  
                      асоцијације за развој – Прво програмско финансирање за развојне  
                      политике јавне потрошње (ресорно министарство: Министарство  
                      финансија и трезора БиХ), 
                е)   Споразума о зајму између Босне и Херцеговине и Међународне банке за 
                      обнову и развој – Први програмски зајам за развојне политике јавне  
                      потрошње (ресорно министарство: Министарство финансија и трезора  
                      БиХ), 
                ф)  Уговора између Босне и Херцеговине и Републике Србије о измјенама и  
                      допунама Уговора између Босне и Херцеговине и Србије и Црне Горе о  
                      међусобном извршавању судских одлука у кривичним стварима  
                      (ресорно министарство: Министарство правде БиХ), 
                г)   Споразума о финансирању између Босне и Херцеговине и Међународне  
                      асоцијације за развој – Пројекат подршке мрежама социјалне  
                      сигурности и запошљавању, 
                х)   Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Федеративне  
                      Републике Бразил о дјелимичном укидању виза, 
                и)   Споразума између Савјета министара  БиХ и Владе Арапске Републике  
                       Египат о узајамном укидању виза за носиоце дипломатских, службених  
                       и специјалних пасоша, 
                 ј)    Споразума о кредиту између Босне и Херцеговине коју заступа  
                       Министарство финансија и трезора и Raiffeisen Zentralbank 
                       Österreich Aktiengesellschaft - Изградња нове болнице у Бијељини. 
   
Ад.1. Усвајање Записника са 81. сједнице Представничког дома 
  
 Предсједавајући је констатовао да су сви посланици добили Записник.  
 Записник са 81. сједнице усвојен је са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 22, из 
Републике Српске 10), једним гласом „против“ и без гласова “уздржан”. 
  
Ад.2. Потврђивање Одлуке о упућивању припадника Оружаних снага Босне и  
         Херцеговине у мисију Снаге међународне безбједносне помоћи (ИСАФ) у  
         Исламску Републику Авганистан 
 
 Након уводних напомена предсједавајућег, у расправи су учествовали Шефик 
Џаферовић  и Момчило Новаковић. 
 Са 29 гласова „за“ (из Федерације БиХ 21, из Републике Српске осам), шест 
гласова „против“ и једним гласом „уздржан“, Представнички дом потврдио је Одлуку о 
упућивању припадника Оружаних снага Босне и Херцеговине у мисију Снаге 
међународне безбједносне помоћи (ИСАФ) у Исламску Републику Авганистан. 
 
Ад.3. Именовање члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса 

Босне и Херцеговине из хрватског народа, материјал број: 01,02-50-3-916/10 
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од 12. 07. 2010. године (Ранг-листа Регулаторне агенције за комуникације 
БиХ) 

 
 Предсједавајући Нико Лозанчић дао је кратке уводне напомене. Напоменуо је да 
је Регулаторна агенција за комуникације БиХ доставила Ранг-листу кандидата за члана 
Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса БиХ из хрватског народа како 
слиједи:  
1. Маја Ласић 
2. Марио Пејић 
 3. Јосип Долић. 
 Није било расправе.  
 С три гласа „за“ (из Федерације БиХ), 32 гласа „против“ и једним гласом 
„уздржан“, кандидат Маја Ласић није добила општу већину гласова те није именована 
за члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и Херцеговине. 

Затим је Представнички дом, са 33 гласа „за“ (из Федерације БиХ 21, из 
Републике Српске 12), једним „против“ и без гласова „уздржан“, именовао Марија 
Пејића за члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и 
Херцеговине из хрватског народа. 

Дом је, са 27 гласова „за“ (из Федерације БиХ 17, из Републике Српске 10), без 
гласова „против“ и једним гласом „уздржан“, усвојио закључак из Мишљења Комисије 
за саобраћај и комуникације који гласи: 

Представнички дом тражи од надлежних органа да се деблокира процес 
избора и именовања члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса 
БиХ из српског народа. 

 
Ад.4. Именовање чланова у Стручну комисију ДТТ Форума, материјал број: 

01,02-29-919/10 од 13. 07. 2010. године (материјал Министарства 
комуникација и транспорта БиХ) 

 
 Нико Лозанчић је у уводним напоменама рекао да, у складу са чланом 8. 
ставови 1. и 2. Одлуке о измјени Одлуке о наставку рада Форума о дигиталној 
земаљској телевизији БиХ, Парламентарна скупштина БиХ именује три члана 
(Представнички дом два а Дом народа једног). Став Колегијума Дома је да 
Представнички дом именује члана из српског и бошњачког народа а Дом народа члана 
из хрватског народа, те да је предлог Колегијума Дома у проширеном саставу да то 
буду Хусеин Нанић и Бранко Докић. Није било расправе.  

Дом је, са 30 гласова „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике Српске 11), два 
гласа „против“ и четири гласа „уздржан“, именовао Хусеина Нанића и Бранка Докића 
за чланове Стручне комисије ДТТ Форума. 
 
 
 
Ад.5. Измјена у закључку Представничког дома са 76. сједнице, одржане 

21.04.2010. године, поводом задуживања замјеника министра безбједности 
Мије Крешића да обавља дужност вршиоца дужности директора Агенције 
за превенцију корупције и координацију борбе против корупције 
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 Предсједавајући је подсјетио да су Представнички дом (на 76. сједници, 
одржаној 21. 04. 2010. године) и Дом народа (на 47. сједници, одржаној 24. 06. 2010. 
године) својим закључцима задужили замјеника министра безбједности БиХ Мију 
Крешића да обавља дужност вршиоца дужности директора Агенције за превенцију 
корупције и координацију борбе против корупције до избора директора, а најдаље до 
01. 08. 2010. године. С обзиром да су активности за именовање директора и замјеника у 
току извјесно је да овај посао неће бити окончан до 01. 08. 2010. године. Стога је 
Колегијум Дома предложио сљедећи закључак: 

У закључку број 1 којим је Представнички дом задужио замјеника 
министра безбједности БиХ Мију Крешића да обавља дужност вршиоца дужности 
директора Агенције за превенцију корупције и координацију борбе против 
корупције до избора директора Агенције на основу Закона о Агенцији за 
превенцију корупције и координацију борбе против корупције („Службени 
гласник БиХ“, број: 103/09) брише се преостали текст: „а најдаље до 01. 08. 2010. 
године. 

Закључак је усвојен са 29 гласова „за“ (из Федерације БиХ 17, из Републике 
Српске 12), два гласа „против“ и четири гласа „уздржан“. 
 
Ад.6. Давање сагласности за ратификацију: 

a) Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Републике 
Србије у области образовања, културе и спорта, 

б)   Споразума о економској сарадњи између Министарства спољне  
      трговине и економских односа БиХ и Министарства индустрије  
      и трговине Чешке Републике, 

           ц)  Споразума између Босне и Херцеговине и Чешке Републике о 
                 размјени и обостраној заштити тајних података, 
           д)   Споразума о финансирању између Босне и Херцеговине и  
                 Међународне асоцијације за развој – Прво програмско  
                 финансирање за развојне политике јавне потрошње (ресорно  
                 министарство: Министарство финансија и трезора БиХ), 
           е)   Споразума о зајму између Босне и Херцеговине и Међународне  
                 банке за обнову и развој – Први програмски зајам за развојне  
                 политике јавне потрошње (ресорно министарство: Министарство  
                 финансија и трезора БиХ), 
           ф)  Уговора између Босне и Херцеговине и Републике Србије о  
                 измјенама и допунама Уговора између Босне и Херцеговине и  
                 Србије и Црне Горе о међусобном извршењу судских одлука у  
                 кривичним стварима (ресорно министарство: Министарство 
                 правде БиХ), 
           г)  Споразума о финансирању између Босне и Херцеговине и  
                Међународне асоцијације за развој – Пројекат подршке мрежама  
                социјалне сигурности и запошљавању, 
           х)  Споразума између Савјета министара БиХ и Владе Федеративне  
                 Републике Бразил о дјелимичном укидању виза, 
           и)  Споразума између Савјета министара БиХ и Владе  Арапске  
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                 Републике Египат о узајамном укидању виза за носиоце  
                 дипломатских, службених и посебних пасоша, 
            ј)  Споразума о кредиту између Босне и Херцеговине, коју заступа 
                 Министарство финансија и трезора, и Raiffeisen Zentralbank  
                 Österreich Aktiengesellschaft – Изградња нове болнице у  
                 Бијељини. 

 
Предсједавајући је подсјетио да је надлежна Комисија за спољне послове дала 

позитивно мишљење о споразумима и Уговору, након чега није било расправе. 
Дом је, са 33 гласа ''за'' (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске 11), два „против“ 

и једним гласом „уздржан“, прихватио предлог предсједавајућег да се гласа у пакету о 
подтачкама од а) до ј). 

Затим је Дом, са 32 гласа ''за'' (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске 10), 
једним „против“ и без гласова „уздржан“, дао сагласност за ратификацију споразума од а) до 
ј). 

 
Тиме је реализован дневни ред.  

 
С обзиром да се на дневном реду није налазила тачка Посланичка питања и 

одговори, посланици су у писаној форми доставили посланичка питања како слиједи: 
 

Шефик Џаферовић 
 Питање упућено Предсједништву БиХ и Савјету министара БиХ - „Шта су 
конкретно урадили државни органи (којима се поставља питање) у рјешавању питања 
непокретне војне имовине?“ 

 
Сеад Јамакосмановић 
 Питања упућена Агенцији за лијекове и медицинска средства БиХ: 

1. „Зашто је регистар за лијекове Босне и Херцеговине некомплетан? 
    Недостају важне информације о лијековима: 

- индикације 
- контраиндикације 
- нуспојаве итд. 

2. Да ли ће и када поменути пропуст бити отклоњен?“ 
 
Азра Алајбеговић  

Питање упућено Агенцији за лијекове и медицинска средства БиХ - „Молим 
Агенцију за лијекове и медицинска средства да ми достави извјештај о процедури коју 
су спровела надлежна тијела Агенције за потписани уговор о пословној сарадњи број: 
09-249 од 25. 12. 2009. године између Агенције за лијекове и медицинска средства 
Србије и Агенције за лијекове и медицинска средства Босне и Херцеговине.“ 
 
Нермина Заимовић-Узуновић 

Питања постављена министру за људска права и избјеглице БиХ и 
предсједавајућем Комисије за избјеглице и расељена лица БиХ: 

1. „Како је дошло до коначне одлуке да се умјесто Удружењу 
пољопривредника Здрава храна средства додијеле појединцу? 

2. Зашто никад нико није упутио званично обавјештење и уједно 
образложење ове неправедне и дискриминирајуће одлуке? 
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3. Да ли ће повучена средства у висини од 15. 000 КМ остати залеђена, тј. 
неискоришћена иако су првобитно била додијељена Удружењу Здрава 
храна?“ 

 
Хусеин Нанић  

1. Питање упућено Федералном заводу за пензијско и инвалидско осигурање - 
„Шта намјерава урадити са објектом Дома пензионера, власништво 
Федералног завода ПИО, који је у рушевном стању и велика опасност за 
грађане Бихаћа и шта ће предузети да се објекат бар заштити и не 
представља потенцијални извор страдања младих људи и дјеце те да се 
коначно та рушевина или стави у функцију или сруши јер се налази у центру 
града? 

2. Питање упућено Савјету министара БиХ - Да ли је од институција БиХ 
(СМБиХ), Влада ФБиХ, Канцеларија државног координатора за ИПА 
пројекте кандидован пројекат за додјелу финансијских средстава за 
реконструкцију Унске пруге те да ли се воде разговори између Босне и 
Херцеговине и  Хрватске о стављању у функцију те пруге с обзиром да је 
она регионалног карактера и веома важна?'' 

 
Ремзија Кадрић  

Питање упућено Министарству унутрашњих послова Републике Српске - „Дана 
26. 07. 2010. године извршен је терористички напад у Вишеграду на чланове Института 
за тражење несталих лица. Које су мјере предузете у расвјетљавању тог терористичког 
акта, идентификацији и привођењу извршилаца?“ 

 
Адем Хускић 

Питање упућено Министарству комуникација и транспорта БиХ  - „Када ће 
бити покренута иницијатива за реконструкцију регионалног пута Р 413-А Зеница-
Овнак-Хан Била-Нова Била веза Травник?“ 

 
Жељко Кузмановић  

1. Питање упућено Министарству комуникација и транспорта БиХ  - „Када 
ће бити отворени преговори с надлежним министарством у Италији у вези  с 
признавањем возачких дозвола БиХ?“ 

2. Питање упућено Савјету министара БиХ, Министарству унутрашњих 
послова Републике Српске и Федералном министарству унутрашњих 
послова -  „Шта надлежне институције предузимају на сузбијању (по мени 
најгнуснијег облика криминалитета) објављивања порнографских садржаја 
на интернету а гдје су актери малољетна лица и да ли су капацитети 
ангажовани на овим пословима довољни да се овакве појаве ефикасно 
сузбију?“ 

3. Питање упућено Савјету министара БиХ – „Шта се дешава са старом 
девизном штедњом Инвест банке Боград  - односно докле су стигли 
преговори о евентуалној исплати штедних улога оштећеним депонентима 
ове банке?“ 

 
Садик Бахтић  

Питање и иницијатива упућени Министарству комуникација и транспорта 
БиХ - „Тражим од Министарства комуникација и транспорта да по хитном поступку 
покрене процедуру допуне закона о ЈРТВС Босне и Херцеговине. Одбор ЈРТВС дужан 
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је да у року од 30 дана од дана ступања на снагу измјена и допуна Закона о ЈРТВС 
изврши регистрацију корпорације са сектором преноса и емитовања програма, како би 
се она могла регистровати код РАК-а као мрежни оператер у складу с новом европском 
регулативом из области дигитализације. Остале секторе корпорације предвиђене 
законом о ЈРТВС регистровати најдаље за пола године, а у том периоду извршити 
усаглашавање закона ентитетских емитера са Законом о ЈРТВС.“ 
 
Весна Шаин  

Питање упућено Министарству за људска права и избјеглице БиХ - „Какву 
врсту помоћи су упутили општини Дервента или колико средстава планирају издвојити 
као помоћ у санацији огромне штете?“ 
 
Рифат Долић  

1. Питање упућено Влади Кантона Сарајево - „На који начин и по којим 
критеријумима је у Кантону Сарајево извршен избор 50 заслужних 
дјелатника из области естраде, културе и умјетности којима се из буџета 
Кантона уплаћује радни стаж и други доприноси на основицу од 900 КМ?“ 

2. Питање упућено Савјету министара БиХ – „Колико се грађана БиХ у 
посљедњих 10 година исписало из држављанства БиХ у сврху узимања 
држављанства друге земље и шта је Савјет министара предузимао или 
предузима да ријеши ово питање и заустави ову негативну појаву?“ 

 
Денис Бећировић  

Питање упућено Високом представнику и посебном представнику ЕУ за Босну 
и Херцеговину г. Валентину Инцку - „Шта ћете конкретно учинити с циљем заштите 
новинара ФТВ-а Дамира Калетовића од судског прогона који је покренула особа која 
му је јавно пријетила 'метком у чело'?“ 

 
Сједница је завршена у 16.15 часова. 
 
Саставни дио Записника је транскрипт 82. сједнице Представничког дома. 

 
 
              СЕКРЕТАР                                              ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ      
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                        ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
          Бранка Тодоровић                                                              Нико Лозанчић  
 


